

RCEME



GEMRC

Cpl, Kenneth Stone,

After 8 years of dedicated service to the Canadian Armed Forces (CAF) and the Corps of Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), Corporal Stone will be retiring on January 15, 2025.

Cpl Stone began his military journey in January 2016 and successfully completed his DP1 training in 2017. He was then posted to CFB Borden, where he joined the Tech Services team at Base Maintenance. During his time there, he completed his DP1.2 package and contributed to the mission of supporting CAF operations with professionalism and skill.

As Cpl Stone transitions to civilian life, he looks forward to spending quality time with his family and embarking on a new career as a crane operator.

To honour his service and celebrate this milestone, a *Depart With Dignity* (DWD) ceremony will be held on January 17, 2025, at Beertown in Barrie, On. Please join us in showing our appreciation for Cpl Stone's contributions and wishing him well in this next chapter of his life.

Kindly confirm your attendance and share your stories, messages, and photos with Sgt Roy at Robin.Roy@forces.gc.ca no later than January 10, 2025.



RCEME



GEMRC

Cpl, Kenneth Stone,

Après 8 ans de service dévoué dans les Forces armées canadiennes (FAC) et le Corps du Génie électrique et mécanique royal canadien (GEMRC), le Cpl Stone prendra sa retraite le 15 janvier 2025.

Cpl Stone a entamé son parcours militaire en janvier 2016 et a terminé sa formation PP1 en 2017. Il a ensuite été affecté à la Base des Forces canadiennes (BFC) Borden, au sein de l'équipe des Services techniques à la section maintenance. Durant cette période, il a complété son programme PP1.2 et a apporté une contribution remarquable à la mission de soutien des opérations des FAC avec professionnalisme et expertise.

Alors qu'il amorce sa transition vers la vie civile, Cpl Stone se réjouit de passer du temps de qualité avec sa famille et de débiter une nouvelle carrière comme opérateur de grue.

Pour honorer son service et célébrer cette étape importante, une cérémonie de *Départ dans la dignité* (DDD) aura lieu le 17 janvier 2025 au Beertown à Barrie. Nous vous invitons à vous joindre à nous pour exprimer votre gratitude pour les contributions du Cpl Stone et lui souhaiter tout le succès possible dans ce nouveau chapitre de sa vie.

Veillez confirmer votre présence et envoyer vos anecdotes, messages et photos au Sgt Roy à l'adresse

Robin.Roy@forces.gc.ca au plus tard le 10 janvier 2025.

